
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2022. április 28-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Molnár Gábor

N37/2 $7 •
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Lnterpel1áiós kérdések:

1 . A Szélmalom utca, vasát felőli végén van egy nagy lyuk, ami benne van abban az ívben,
amelyen kifordulnak a Szélmalom utcáról az autók. Három hónappal ezelőtt döntöttek
arról, hogy ezen a területen kátyúzás lesz, de azóta sem történt semmi.

2. A Berényi úton kint volt a főkertész, megnézte a fákat, és azt mondta, ha elhullajtják a
leveleiket, beszáradnak és nem lesz bennük nedvesség, akkor rendbe teszik őket. Ebben
az ügyben sem tönént semmi. Nagyon sürgős lenne ezeknek a fáknak a kezelése, ha már
döntöttek róla.

Válaszok:

1 . Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
kiírtuk a munka elvégzését.
2. Jelenleg folyik a szóban forgó fák kivágása.

Kérem válaszaim elfogadását.

Békés, 2022. április 22.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2022. április 28-i ülésére

Sorszám: Tárgy:

Mucsi András

3T/2 $7 •
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdések:

1 . Ezúton is kezdeményezi, hogy az általa korábban említett közterület elnevezéséről
készüljön előterjesztés. Érdemes lenne átnézni a hasonló közterületeket, és egy előterjesztésben
elkészíteni a vonatkozó javaslatokat.

2. Kérte, hogy a Kispince u. 2 1 . szám alatti ingatlan előtt, ahol van egy beláthatatlan kanyar
és már baleset is volt (kerékpáros baleset és autóknál is volt koccanásos baleset), a bozótot
vágassák ki.. A bokor miatt az, aki a Kispince elejéről érkezik, nem látja be a kanyart, ami főleg
vegetációs időszakban komoly problémákat okoz.

3. A harmadik interpellációja: a Kasza utcában, a Bocskai utca felőli bejáratnál van egy fa,
amellyel kapcsolatban már megkereste az áramszolgáltatót is, hogy nyakazzák meg. A
probléma az, hogy a gyökérzet tönkre tette a monolit járdát. Kérte, hogy ezt javítsák ki, mivel
a járda elemei között több centiméteres eltérés van, ami balesetveszélyes. A Bocskai u. 16/2.
szám alatti ingatlan előtti járdaszakaszról van szó.

Válaszok:

1 . A szóban forgó témában külön előterjesztés készül.
2. Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
kiírtuk a munka elvégzését.
3. Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságnak
kiírtuk a munka elvégzését.

Békés, 2022. április 22.

‚%
Kálmán Tibor
polgármester


